
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-06-15, § 4 

 

 Tid Tisdagen den 15 juni 2010 kl 16.30 –17.15  
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 22 juni 2010 

 
 

 

 

Kristina Alvendal   Martin Michel 

  

Närvarande  
 

Ledamöter 

 Kristina Alvendal (M), ordförande 

Martin Michel (MP), vice ordförande 

 

Yvonne Fernell-Ingelström (M) 

Ingvar Snees (M) 

Luke Cook (M) 

Camilla Lindberg (M) 

Per Altenberg (FP) 

Bengt Sandberg (S) 

Karin Falk (S) 

Sune Gidgård (S) 

Mattias Ericson (V) 

 
Ersättare 

 Mikael Eriksson (M)   tjänstgörande 

Carina Klevenvall (M) 

Sten-Åke Larsson (M) 

Daniel Forslund (FP) 

Lars Wyke (KD) 

Helene Lilja (S)   tjänstgörande 

Nicklas Nilsson (S) 

Gunnel Färm (S) 

Ulf Holmlund (S) 

Maj-Len Eklund (V) 

Förhinder har anmälts av ledamöterna Lennart Jansson (M) och Rana Carlstedt (S) 

samt ersättarna Victor Wennerholm (M), Kristofer von Beetzen (M) och Yildiz Kafkas 

(MP). 

 
Tjänstemän 

 Tillförordnade fastighetsdirektören Hans Pettersson, biträdande fastighetsdirektören 

Thomas Perslund och nämndsekreteraren Eva Olofsson. Tjänstemän från kontoret 

Anita Granlund, Mikael Forkner, Andreas Jaeger samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Nils Löwenspets från roteln.   

 



  

 

 
 § 4 

Angående skrivelse om tillgång till hörselteknisk utrustning i 

stadens lokaler. Svar på skrivelse 
 Dnr 1.6-260/2010 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att som svar på skrivelsen åberopa och godkänna 

 kontorets tjänsteutlåtande. 

Ärendets handling 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 19 maj 2010.  

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordförande Kristina Alvendal (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

  

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordförande Martin Michel (MP), Bengt Sandberg 

m.fl. (S) och Mattias Ericson (V) enligt följande: 

 

 Slutdatum för när översyn ska vara genomförd ska anges för att öka trovärdigt 

 om att översyn sker. Då vet man även när uppföljning kan ske och att målet är 

 uppfyllt. Rutiner som vi generellt i staden behöver bli bättre på. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


